
ПРОТОКОЛ  № 1  
засідання організаційного комітету ініціативної робочої групи 

з підготовки установчих зборів із формування Громадської ради 

при обласній державній адміністрації 

 

14.12.2010 зала 709 облдержадміністрації 

15.30 

 

Присутні: 13 членів організаційного комітету ініціативної робочої групи, 

запрошені, представників ЗМІ. 

 

Голова зборів: Пітоня Я.М. 

Секретар зборів: Косаєва О.Д.  

 

Порядок денний: 

1. Про виконання доручення ініціативної робочої групи щодо прийому заявок 

для участі в установчих зборах від інститутів громадянського суспільства. 

2. Про календарний план підготовки до установчих зборів із формування 

Громадської ради. 

3. Про регламент установчих зборів. 

4. Про орієнтовний порядок денний установчих зборів. 

5. Про Положення про Громадську раду при Запорізькій облдержадміністрації. 

6. Різне. 

 

Результати розгляду питань порядку денного: 

 

1. Про виконання доручення ініціативної робочої групи щодо прийому заявок 

для участі в установчих зборах від інститутів громадянського суспільства 

 

Слухали: інформацію Пітоні Я.М.  

 Доповідач поінформував присутніх, що відповідне доручення ініціативної 

робочої групи виконано у повному обсязі. Зокрема, 10.12.2010 на офіційному веб-

порталі облдержадміністрації у розділі «Оголошення» розміщено оголошення про 

проведенння установчих зборів із формування Громадської ради. Направлені листи 

до редакції газети «Запорізька правда» та до обласної державної телерадіокомпанії з 

проханням розмістити відповідну інформацію. Останній день прийому документів – 

14.01.2011 року. 

Вирішили: Інформацію Пітоні Я.М. прийняти до відома. 

  

2. Про календарний план підготовки до установчих зборів із формування 

Громадської ради. 

 

Слухали: Пітоню Я.М., який запропонував затвердити наступний календарний 

план підготовки до установчих зборів із формування Громадської ради: 

 

24.12.2010 - засідання організаційного комітету ініціативної робочої групи; 
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11.01.2011 - засідання організаційного комітету ініціативної 

робочої групи; 

17.01.2011 - засідання організаційного комітету ініціативної робочої групи; 

18.01.2011 - друге засідання ініціативної робочої групи; 

25.01.2011 - проведення установчих зборів із формування Громадської ради. 

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Вирішили: затвердити такий календарний план підготовки до установчих 

зборів із формування Громадської ради. 

 

3. Про регламент установчих зборів 

 

Слухали: Пітоню Я.М., який ініціював питання щодо рівня представництва 

громадських організацій у Громадській раді за територіальним статусом.  

 Панченка О.В., який наголосив, що Громадська рада має бути представлена 

виключно громадськими організаціями обласного рівня. 

 Волоха В.М., який заявив, що таке обмеження є порушенням конституційних 

прав громадян України. 

Бойко О.Г. яка наголосила на неприпустимості обмеження прав і свобод 

об’єднань громадян та закликала присутніх до взаємної поваги і толерантності. 

Голосували: «за» - 9, «проти» - 0, «утримались» - 4. 

Вирішили: Приймати заяви щодо участі в установчих зборах для формування 

Громадської ради при облдержадміністрації від представників усіх ІГС до 

роз’яснення цього питання центральними органами виконавчої влади. 

 

4. Про орієнтовний порядок денний установчих зборів. 

 

Слухали: Пітоню Я.М., який запропонував до орієнтовного порядку денного 

установчих зборів внести такі питання: 

1. Інформація ініціативної групи про підготовку до установчих зборів. 

2. Обрання робочих органів зборів (лічильна комісія, голова зборів, секретар). 

3. Прийняття регламенту проведення установчих зборів. 

4. Встановлення граничної чисельності членів громадської ради. 

5. Проведення виборів до громадської ради. 

Заболотну О.М, яка внесла ряд пропозицій до порядку ведення установчих зборів. 

Голосували: «за» - 9, «проти» - 0, «утримались» - 4. 

Вирішили: Затвердити запропонований доповідачем орієнтовний порядок 

денний установчих зборів. 

 

 

5. Про Положення про Громадську раду при Запорізькій облдержадміністрації. 

 

Слухали: Пітоню Я.М, який повідомив, що відповідно до Типового положення 

«Про Громадську раду» прийняття Положення є компетенцією новоствореної 

Громадської ради. Проте є сенс обговорити це питання на сьогоднішньому засіданні.  

Слухали: Матрея А.К., який запропонував присутнім висловити пропозиції з 

порушеного питання, зокрема, щодо мети та завдань діяльності Громадської ради. 
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Голосували: «за» - 11, «проти» - 0, «утримались» - 2. 

Вирішили: Проект Положення про Громадську раду має розробити 

новообраний склад Ради. 

 

6. Різне. 
 

Слухали: Пітоню Я.М, який запропонував включити до складу 

організаційного комітету ініціативної робочої групи представників двох 

громадських організацій: «Діабетик» та «Аналітично-консультаційне агентство 

«Політрада».  

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Вирішили: кооптувати до складу організаційного комітету ініціативної 

робочої групи представників двох громадських організацій: Дєткову Ю.В. (від ГО 

«Діабетик»), Масловця О.М. (від ГО «Аналітично-консультаційне агентство 

«Політрада»). 

 

Пітоня Я.М.: Шановні колеги! Дякую всім за плідну працю. Наступне 

засідання організаційного комітету ініціативної робочої групи відбудеться 

24.12.2010. Про час та місце проведення Вас буде повідомлено додатково. Нагадую 

всім членам оргкомітету про необхідність подання заявок для участі у проведенні 

установчих зборів із формування Громадської ради. 

 

 

 

 

Голова зборів                                                                                        Я.М.Пітоня 

 

Секретар зборів                                                                                    О.Д.Косаєва 

 

 

 

 

З оригіналом вірно                                                                               Косаєва О.Д. 


